Dear SICET members,    

I hope everyone is enjoying this holiday season! We are very excited to let you know that our 2016 AECT/SICET submission for proposals is now open and will be closed on February 1, 11:59PM (EST), 2016. （More details regarding the call are also attached）
This year’s conference will be held in Las Vegas, Nevada, USA from October 17 - October 21, 2016. 
As one of the affiliates of AECT, SICET will have particular interest this year with a focus on creativity, creativity in teaching, research, and in design as it is applied to the field of educational technology. In keeping with the conference theme, we look forward to proposals that discuss applications of new and emerging technologies within learning contexts, suggest trends in design-based research or tips in designing learning environments, promote studies on learning analytics, MOOCs and LOOCs, and so on.
We are especially looking forward to proposals that feature relevant issues related to International or Chinese community, such as cultural differences, influence of culture on learning/learning on culture, application of certain theories or principles in a specific setting, communication issues, and so on. Traditional proposals that present findings and discuss important developments in research and practice are also welcome.
Proposal Submission Guide: 
1. Submissions are accepted online at: 
http://convention2.allacademic.com/one/aect/aect16/index.php
(More information about the call for proposal can be found here at  http://www.aect.org/events/call)
2. Login your username and password on the right side of the page (AECT/SICET Members: Please log in to this site using your Membership Number as your user name and use your Last Name as your password. First-Time submitters: Click the CREATE A NEW ACCOUNT);

3. After you logged in, you can just click “Submit or Edit a Proposal” to submit or edit proposals for the 2016 AECT/SICET conference.
4. Click on “Submit A New Proposal”, and make sure you select the unit name “SICET (Society of International Chinese in Educational Technology)” to continue.
5. Select the appropriate submission/presentation type. We only accept concurrent, poster, and roundtable sessions at this time.
6. Then enter information about your proposal.
Please click the following link and enter your information if you are interested to work as our 2016 AECT/SICET conference proposal reviewers: http://www.surveymonkey.com/s/6MYD78F.  Applicants’ qualifications will be reviewed by the Board. Conference Chair and the Board will lead and facilitate the review process.
We look forward to meeting you all in Las Vegas! For questions regarding proposals, please contact Dr. Juhong Liu at juhong.liu07@gmail.com or Dr. Guoqiang Cui at andyguoqiang@hotmail.com
Best Regards,

Juhong & Guoqiang
SICET学会的各位同仁，

大家好！我们非常兴奋的告诉大家，2016年AECT/SICET会议投稿工作已经开始，投稿结束日期为2016年2月1日（美国东部时间晚间11：59）。详情可在附件中查询。
今年的会议将会在美国内华达州的拉斯维加斯举办，会议日期为2016年10月17日至2016年10月21日。
国际华人教育技术学会（SICET）作为AECT的分支机构, 诚邀大家围绕2016会议的创新的主题踊跃投稿，创新在这里包括在教育技术应用方面的教学，研究以及设计诸方面的创新。本着这样的主题，大会欢迎在学习环境中新兴技术应用的报告，也欢迎对以设计为基础的研究方面发展方向的建议和分享设计学习环境的心得，其它感兴趣的题目还包括学习分析，慕课(MOOCs)，陆课（LOOCs），等等。
鉴于SICET的跨文化特点，我们特别欢迎投稿聚焦在国际或中文文化环境，比如有关文化差异的研究，文化对学习的影响或学习对文化的影响，在特别情境中对特定理论的应用，交流方面的注意事项等等。

SICET的宗旨是集合全球教育技术领域的华人学者和专家，共同促进学术交流和学术合作，促进教育技术在华人教育领域中的应用。SICET特别提倡共同提高国际华人团体在教育技术领域的学术研究影响， 传帮带年轻学者，并增强华人和国际学者之间的联系。这里是一个可以在教育技术领域与国际学者分享经验，技巧和知识的很好的机会。
投稿向导：

1. 请点击链接: 
http://convention2.allacademic.com/one/aect/aect16/index.php
(关于会议投稿详情：http://www.aect.org/events/call)
2. 在页面右上角登陆用户名和密码 (AECT/SICET 会员: 请使用会员编号作为用户名，密码为您的姓氏拼音。首次投稿：请点击 CREATE A NEW ACCOUNT);

3. 登陆后, 请点击 “Submit or Edit a Proposal” 来提交或者修改2016年会议投稿.

4. 点击“Submit A New Proposal”, 同时请选择会议分支 “SICET (Society of International Chinese in Educational Technology)”.
5. 请选择适合您与会讨论交流方式.我们目前只能选择 concurrent（并行会议）, poster（海报研讨）, 以及 roundtable（圆桌讨论） 三种方式. 
6. 然后输入会议投稿具体信息内容.

我们非常欢迎您加入我们的投稿评审团队，如果您感兴趣，请点击下面链接并输入相关信息: http://www.surveymonkey.com/s/6MYD78F. 
我们期待与您在拉斯维加斯相见！
如果您有问题的话，请与以下AECT/SICET2016国际会议组委会成员联系：

刘炬红博士，juhong.liu07@gmail.com
崔国强博士，andyguoqiang@hotmail.com
